# 會場一覽 Venue

除非另有說明,所有活動均於人文社會科學館南棟舉行。

All Events are held at the **Humanities and Social Sciences Building**, **South Wing** unless otherwise specified.

國際會議廳 International Conference Hall (ICH)	)三樓 3rd Floor
第一會議室 Conference Room 1 (CR1)	三樓 3rd Floor
802	八樓 8th Floor
820	八樓 8th Floor
901	九樓 9th Floor
904	九樓 9th Floor
1009	十樓 10th Floor
1027A	十樓 10th Floor

我們將於各茶點時間於三樓和八樓提供簡便茶點。

We will provide drinks and snacks on the **3rd Floor** and the **8th Floor** during coffee breaks.

我們將於午餐時間於四樓交誼廳提供午餐便當。

We will provide bento boxes at the **Recreation Hall on the 4th Floor** during the lunch break.

# 交通 Transportation

地址:台北市南港區研究院路二段128號中央研究院

# 從市區出發:

乘搭高鐵、台鐵、捷運至南港站換乘公車:

 $306 \cdot 205 \cdot 276 \cdot 12 \cdot 212 \cdot 679 \cdot 15$ 

乘搭捷運至南港展覽館站5號出口對面換乘公車:

212、276、306、620、645、679、205、小5、小1、小12

#### 從桃園國際機場(TPE)出發:

乘搭捷運至台北車站,轉乘捷運至南港站或南港展覽館站,再轉乘公車 乘搭1843國光客運至南港展覽館,再轉乘公車

Address: Academia Sinica, No. 128, Section 2, Academia Rd, Nangang District, Taipei City

#### From the City:

Arrive at Nangang Station via High Speed Rail / TWRail / Metro, change to City Bus: 306 \ 205 \ 276 \ S12 \ 212 \ 679 \ S5

Arrive at Nangang Exhibition Center Station, change to City Bus (opposite to Exit 5): 212 \cdot 276 \cdot 306 \cdot 620 \cdot 645 \cdot 679 \cdot 205 \cdot S5 \cdot S1 \cdot S12

# From Taoyuan International Airport (TPE):

Arrive at Taipei Main Station via Airport MRT, transit to Nangang Station or Nangang Exhibition Center Station, change to City Bus

Arrive at Nangang Exhibition Center via Coach 1843 Kingbus, change to City Bus

# 與會者守則 Notice to Participants

會議不設網上轉播,除非籌備委員會因特殊情況安排。

No webcasting is provided unless arranged by the organizing committee for specific circumstances.

會場內不可拍照、錄影、錄音。

Photo taking, video recording, and audio recording are not allowed.

我們不容忍任何性騷擾或歧視行為。

We do not tolerate any sexual harassment or discriminatory practices.

除指定吸菸區外,中研院內不准吸菸。

Smoking is prohibited except in the designated smoking areas.

發表人應於限定時間內發言。如遇超時,主持可對發表人表達感謝並宣布下一項目。 Presenters should present within the time allotted. If a speakers continues after time has expired, the session chair may thank the speaker and announce the next item.

如有任何緊急情況或需要設備支援,請從速聯絡我們的工作人員。 Should an emergency or a problem arise with any equipment, please promptly contact a Program Assistant.

# 場次規劃 Session Arrangement

每篇文章將由一名主要發表人發表,可選擇以華文或英文發言,限時 15 分鐘,主要發表人可於限時內邀請其他作者參與。每節安排 3 至 5 篇文章發表,發表完結後設 30 至 45 分鐘綜合討論。

Each paper will be represented by one primary presenter. The medium of presentation could be Chinese or English. Each paper will have 15 minutes. The primary presenter may invite other authors to join within the allotted time. Each session will have 3 to 5 papers, followed with 30 to 45 minutes of general discussion.

# 媒體指引 Media Guidelines

會場內不可拍照、錄影、錄音。

Photo taking, video recording, and audio recording are not allowed.

為滿足報道的實際需求,媒體可於歡迎致詞(場次A)、主題演講(場次B及場次D),以及總結討論(場次F)期間,在不妨礙會議進行的前提下向講台方向拍照。任何照片的畫面均不應包括台下的與會者。

To meet the practical needs for reporting, still photos in the direction of the podium are allowed during the Welcome Speech (session A), keynote speeches (session B and session D), and Concluding Discussion (session F), as long as they do not interfere with the progress of the meeting. Any photographs taken should not include attendees in the audience.

分場論文發表(場次C及場次E)期間不可拍照,不可錄影,不可錄音。 Photo taking, video recording, and audio recording are not allowed at paper presentations (session C and session E).

如欲向與會者進行錄影採訪,應在取得被訪者同意後,於會場外進行。錄影畫面應避免包括其他與會者。

If you wish to conduct videotaped interviews with attendees, you should obtain the consent of the interviewees and conduct them outside the venue. Inclusion of other attendees in the video recordings should be avoided.

若違反以上規定,主辦單位有權請您離開。

If the above rules are violated, the organizers reserve the right to ask you to leave.

	議程
0830-0850	報到 Registration
A 0850-0900 國際會議廳 ICH	歡迎致詞 Welcome Speech 陳志柔所長 Director Chih-Jou CHEN 台灣中央研究院社會學研究所 Institute of Sociology, Academia Sinica
B 0900-1000 國際會議廳 ICH	主題演講 I Keynote Speech I 民主退潮下的社會心理學:反修例運動參與者的適應性韌力 李立峯教授 Prof LF Francis LEE 香港中文大學 Chinese University of Hong Kong 主持 Session Chair: 吳介民; 中央研究院
1000-1015	茶點時間 Coffee Break
C1 1015-1215 820	離散香港 I Diasporic Hong Kong I 主持 Session Chair: 陳玉潔, 中央研究院 1015 Fleeing from Fear? Free from Fear? The Politics of Fear and the Imaginary of Home of Hong Kong Migrants in Taiwan; Jeanette KY YUEN; Ming Chuan University 1030 A Preliminary Study of Political Values and Beliefs of the Hong Kong Diaspora in the United Kingdom; Wai Kwok Benson WONG; Citizens of Our Time Learning Hub 1045 Hong Kong Exiles in Taiwan: Observation and Ideas from a Recent Field Trip (Sept-Oct 2023); Judy LEE; University of Tübingen 1100 You must be given   a voice': Lyrical Forms and the Post-2019 Hong Kong Diaspora; Jacky Ho Lung CHAN; University of Oxford 1115 What's Eating Hongkongers: Transplanting Hong Kong Food Overseas; Charles LAM; University of Leeds
<b>C2 1015-1215</b> 901	離散香港 II Diasporic Hong Kong II 主持 Session Chair: 黃庭康; 中央研究院 1015 近年移居海外香港學童於外地接觸中文情況之初探; 劉家浩; 國立暨南國際大學 1030 何土吾鄉? --在台香港基督徒現況問卷調查報告; 邢福增; 香港中文大學 1045 移民台灣作為一種政治 / 非政治的選擇; 嚴慧詩; 國立成功大學 1100 從不存在到不被肯認的存在: 2019年後香港庇護機制在台灣的演進與限制; Candia TONG; 如水Flow HK 1115 編網織結:理解近期「香港書店」; 陳世浩; 國立臺灣大學

#### **C3**

#### 1015-1215

# 主持 Session Chair: 陳健民; 國立政治大學

## 第一會議室

#### CR1

1015 香港研究,一個經歷者的觀點: 黃震遐: 前香港立法局議員

香港研究的未來 I Future of Hong Kong Studies I

- 1030 Facilitating the development of Hong Kong Studies: Opportunities and challenges at the Richard Charles Lee Canada-Hong Kong Library; Maria LAU; University of Toronto
- 1045 Establishing the study of Cantophone Literature as a Subject at Taiwanese Universities; Joern Peter GRUNDMANN; National Sun Yat-sen University
- 1100 Teaching Hong Kong Culture Outside of Hong Kong: Take the New Undergraduate Course in Sinology at Heidelberg as an Example; Suk Man YIP; University of Heidelbera
- 1115 Beyond Neoliberalism: Abstract Domination and Coloniality in Hong Kong's Higher Education; Wai Kit CHOI; California State University, Los Angeles

#### C4

# 1015-1215

# 802

## 歷史與檔案 I History and Archives I

主持 Session Chair: 陳俊強; 國立台北大學

1015 光輝的二十年:嘉道理農業輔助會的政治合作與香港戰後初期的社會發展

(1951-1975);何熙朗;香港中文大學

1030 左顧右盼: 1950年代香港反共文藝論述初探; 周子謙; 國立臺灣大學

1045 非殖民地化與冷戰初期香港三股民主力量的合作與分離:馬文輝及「香港民主自治

黨」的個案研究; 容啟聰; 雪梨大學

#### **C**5

#### 1015-1215

1009

#### 本土與流行文化 Local and Popular Culture

主持 Session Chair: 陳嘉銘: 國立政治大學

1015 論「香港話」生成的已然及未然; 練乙錚; Fuji Research Monoid

1030 粵語流行曲的情感維度:時代、性別與文化不平等; 蔡曾; 同志社大學

1045 文化源自非常:文化研究在香港與香港的文化研究; 朱大成; 獨立學者

1100 The Imperfect Tense: Cinematic Temporality and the 1997 Transition; Louis LO; National Yang Ming Chiao Tung University

1115 To See "Hong Kong" as a Topological Image through Popular Music: a Methodological Rethinking; Timothy Chun Yat LO; National Yang Ming Chiao Tung University

#### **C6**

#### 1015-1215

# 當代公民社會 Contemporary Civil Society

#### 主持 Session Chair: 莊嘉穎; 新加坡國立大學

## 國際會議廳 ICH

- 1015 抗爭退潮之後:香港本土的後動員行動: 何明修: 國立台灣大學
- 1030 香港還有公民社會嗎?在港區國安法下再想像與實踐; 葉蔭聰; 國立陽明交通大學
- 1045 獨立書店如何獨立?香港的案例;鄭祖邦;佛光大學
- 1110 Bodily Resilience? Activism and Personal Cultivation in Post-Movement Hong Kong; Kylie Chiu Yee LUI; University of Hong Kong
- 1115 Beyond "Social Movement": Agricultural Revival and Community Building at the Edge of Urban Hong Kong; Shan HUANG; Stanford University

<b>C</b> 7	管治與失序 Governance and Disorder
1015-1215	主持 Session Chair: 汪宏倫; 中央研究院
1027A	1015 公共衛生安全視域下的香港:關係的失范與重建?; 陳惠雲
	1030 Hong Kong Police: The Second Modern Police Force in World History, and the First One Transforming into a Religion; Lok-yee TING; Hong Kong Baptist University
	1045 Hong Kong as the Context for Knowledge Building in Public Administration: Hybrid Organizations in Non-Democratic Regime – The Case of Urban Renewal Authority; Wilson WONG; Chinese University of Hong Kong
	1100 The Formation of 'Reformed' Legislative Chamber: Network Analysis of Legislator's Group Affiliations; Paul LAM; National Tsinghua University
	1115 Youth Activism, Cognition, and Tactical Innovation: Reflections on the Hong Kong, Mobilizations 2019-2020; Hank JOHNSTON; San Diego State University
C8	想像與實踐 Imaginations and Practices
1015-1215	主持 Session Chair: 陳祖為; 中央研究院
904	1015 勇武的香港人:香港反送中運動與身份認同重構; 李敏晴; 國立清華大學
	1030 Bringing the 'Collective' Back Into Radicalization: The Birth of Uncivil Disobedience in the 2019 Hong Kong Protests; Sherman TAI; National Centre for Social Research (NatCen International)
	1045 When Nation Building Fails: How Chinese People React to the Rise of Hong Kong Identity; Gary LEUNG; Yale University
	1100 Allegory of Nostalgia: Discourse on Hong Kongness in China's Popular Variety and Reality TV Shows (2020- 2022); Ke ZHU; Chinese University of Hong Kong 1115 The Politics of Empathy: Hong Kong and Taiwan as Affective Communities; Malte
	KAEDING; University of Surrey
1215-1330	午餐時間 Lunch Break
D	主題演講 II Keynote Speech II
1330-1430	Hong Kong Development in the Capitalist World Economy: From the Three
國際會議廳	Myths to Uncertainty
ICH	孔誥烽教授 Prof Ho Fung HUNG
	約翰霍普金斯大學 Johns Hopkins University 主持 Session Chair: 陳志柔; 中央研究院
1430-1445	茶點時間 Coffee Break
E1	離散香港 Ⅲ Diasporic Hong Kong Ⅲ
1445-1645	主持 Session Chair: Hank JOHNSTON; San Diego State University
820	1445 Political activism or media professionalism? A study in the context of Hong Kong diasporic media; Galileo Lok Hang CHENG; University of British Columbia
	1500 Old Memory in New Time and Space: Transformation of Tiananmen Vigil Amongst Vancouver Hongkongers; Shue Fung CHOW; University of British Columbia
	1515 Alongside Resistance as Seen in Literature: The Preservation, Transformation and Inheritance of Localist Hong Kong Identities in HongKongers in the UK via Oral History; Wayne KWONG; University of Warwick
	1530 After the Revolution of Our Times: Geopolitics and Hong Kong Immigrants in Taiwan; Lake LUI; National Taiwan University

#### **E2**

#### 1445-1645

# 主持 Session Chair: 陳玉潔, 中央研究院

離散香港 IV Diasporic Hong Kong IV

901

1445 Exploring the Trajectories, Coping Strategies and Belonging of Post-2019
Hongkongers in Belgium, the Netherlands and France; Eric FLORENCE; University

of Liege

1500 Hong Kong New Migrants of "Gathering Leaves Hong Kong" in London: The Cultral Practice of Building Identity; 賴品潔; School of Oriental and African Studies

1515 After the Tower of Babel: Digital Diaspora and Everyday Resistance of Hong Kong Diaspora; Man-chi LEUNG; London School of Economics

1530 Ethics-of-Change of Migrating HongKongers from HK to the UK: A Pilot Studies; Hon Man Roger CHENG; Chang Jung Christian University

1545 Freedom, Loyalty, and Home: Reflections on the Life of the Hong Kong Diaspora; Cho Wai CHAN; Academia Sinica

#### **E**3

#### 香港研究的未來 II Future of Hong Kong Studies II

# 1445-1645

主持 Session Chair: 陳健民; 國立政治大學

# 第一會議室 CR1

1445 在日本觀測香港2019時間黑洞:國族主義與都會主義的比較歷史社會學; 張彧睯; 立命館大學

1500 Institutionalization of Hong Kong Studies in light of changing modes of knowledge production; Queenie KH LAM; University of Trier

1515 Examining Hong Kong's transculturality from Europe: An attempt of Global Studies perspective and collective case study method; Ross CHEUNG; Nanyang Technological University

1530 Hong Kong Studies Meet Neurodiversity; Yulin CHENG; University of Hong Kong

#### **E4**

802

#### 歷史與檔案 II History and Archives II

1445-1645

主持 Session Chair: 吳有能; 國立台灣師範大學

- 1445 Bones, Genes, Race/ism and Cultural Heritage: the Archaeological Sciences and Biological Anthropology in Hong Kong; Michael BC RIVERA; University of Hong Kong
- 1500 The Global Cold War and Hong Kong's Manufacturing Capacity: The Payoff of Economic Warfare, 1950-1990; Macabe KELIHER; Southern Methodist University
- 1515 Reimagining Hong Kong's connection to Asia through artists'/makers' archives; Sau Wai Vennes CHENG; M+ Museum
- 1530 "Everyday" cultural crossroads: Tracing the overseas transplantation, transformation, and interaction of Hong Kong culture through Chinese American archives; Genevieve LEUNG; University of San Francisco

#### **E**5

#### 跨界文學 Cross-Boundary Literature

# 1445-1645

主持 Session Chair: 陳嘉銘: 國立政治大學

1009

1445 可能的地圖:台灣人文學門中的「香港研究」; 麥樂文; 國立成功大學

1500 從《周報》到《盤古》:香港六、七十年代冷戰時期的愛荷華訪問作家; Mung Ting CHUNG; University of Calgary

1515 脈脈「傳」情: 從香港的「東南亞第一暢銷小說家」鄭慧到臺灣的「華人言情小說 天后」瓊瑤; 黎秀明; 獨立學者

1530 越境香港書寫: 在臺香港文學的(不)可能; 賴奕瑋; 國立中山大學

1545 Decoding Hong Kong: Translating Yam Gong's Nonsense Poetry; Xiaojie CHANG; University of Heidelberg

<b>E</b> 6	當代政治議題 Contemporary Political Issues
1445-1645	主持 Session Chair: 何明修; 國立台灣大學
國際會議廳	1445 新政治環境下的香港研究; 馬嶽; 香港中文大學
ICH	1500 反修例運動後香港教育政策的轉向; 許漢榮; 香港教育大學
	1515 2016至2020年威權化與香港社會政體偏好的影響; 黃正恩; 獨立學者
	1530 Pro-democracy camp still holds the majority in Hong Kong: Measurement of Partisan Identity using Brief Implicit Association Test; Tetsuro KOBAYASHI; Waseda University
	1545 Business as Usual in the New Hong Kong?; Debby CHAN; Australian National University
E7	國際中的香港 International Hong Kong
1445-1645	主持 Session Chair: 黃庭康; 中央研究院
1027A	1445 從離散與共居重探香港:跨族群、文化研究; 陳東禹; 維城文化
	1500 Democratic Occupation or Riot: How Hong Kong's Trump Supporters Perceive Citizen Action and Democracy; Yao-Tai LI; University of New South Wales
	1515 Colonial Hong Kong's Exportation of Anti-corruption Culture: Historical Case Studies of New South Wales, Australia and Botswana; Aaron Ka Long HUI; Chinese University of Hong Kong
	1530 Coping with International Politics: a Case Study of Hong Kong; Heidi WANG-KAEDING; Keele University
	1545 Chinese Men and White Women in Hong Kong: The Paradoxes of "Post-Colonial" Intimacies; Gabriella ANGELINI; Chinese University of Hong Kong
E8	宗教與教會 Religions and Churches
1445-1645	宗教與教會 Religions and Churches 主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學
1445-1645	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學
1445-1645	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學 1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學 1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個
1445-1645	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個 「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist
1445-1645	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個 「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #deltaδmovement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann
1445-1645	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #deltaδmovement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University  1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during
<b>1445-1645</b> 904	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #deltaδmovement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University  1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong
1445-1645 904 1645-1700	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #delta&movement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University  1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong  茶點時間 Coffee Break
1445-1645 904 1645-1700 F 1700-1830 國際會議廳	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學 1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學 1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學 1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University 1530 #delta&movement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University 1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong 茶點時間 Coffee Break  總結討論 Concluding Discussion 在海外推廣香港研究 Promoting Hong Kong Studies Overseas 李靜君; 加州大學,美國(全球香港研究)
1445-1645 904 1645-1700 F 1700-1830	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #delta&movement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University  1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong  茶點時間 Coffee Break  總結討論 Concluding Discussion  在海外推廣香港研究 Promoting Hong Kong Studies Overseas 李靜君; 加州大學,美國(全球香港研究) 梁啟智; 中央研究院,台灣(香港研究計劃)
1445-1645 904 1645-1700 F 1700-1830 國際會議廳	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學 1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學 1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學 1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University 1530 #delta&movement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University 1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong 茶點時間 Coffee Break 總結討論 Concluding Discussion 在海外推廣香港研究 Promoting Hong Kong Studies Overseas 李靜君; 加州大學,美國(全球香港研究) 梁啟智; 中央研究院,台灣(香港研究計劃) 葉健民; 布里斯托大學,英國(香港史研究中心)
1445-1645 904 1645-1700 F 1700-1830 國際會議廳	主持 Session Chair: 鄭祖邦; 佛光大學  1445 香港佛教與文化冷戰:以1950-1970年代香港佛教聯合會為例; 劉宇光; 國立政治大學  1500 再思香港華人處境下的「靈恩派」論述與「全球五旬節及靈恩運動研究」範式:一個「香港框架」的探索; 吳振南; 香港中文大學  1515 Investiture of the Gods: The Institutionalization Propensity (and Pressure) of Modern Hong Kong Daoism Development; Yik-kiu LEE; Hong Kong Baptist University  1530 #delta&movement: Hong Kong's Lay Theologies in the Making (Digitally); Ann Gillian CHU; Hong Kong Baptist University  1545 An Investigation of Hong Kong Christians' Digital Spiritual Care and Health during Pandemic in Big Data Era; Alex Hon Ho IP; Chinese University of Hong Kong  茶點時間 Coffee Break  總結討論 Concluding Discussion  在海外推廣香港研究 Promoting Hong Kong Studies Overseas 李靜君; 加州大學,美國(全球香港研究) 梁啟智; 中央研究院,台灣(香港研究計劃)

<sup>\*</sup>截至12月5日,最終議程以會議當天公佈為準。 \*Tentative Program as of Dec 5..